
 
	  
	  
31.08.2015	  |	  Jiří	  Borovka	  /STAN/,	  starosta	  obce	  Hůry	  
	  
Dlouhodobý	  problém	  s	  příjezdovou	  komunikací	  k	  logistickému	  areálu	  HVN	  Logistic	  s.r.o.	  v	  obci	  Hůry	  
má	  řešení.	  
	  
Na	   bývalých	   vojenských	   pozemcích	   v	   katastru	   obce	   Hůry	   byl	   v	   roce	   2010	   vystaven	   logistický	   areál	  
firmy	   HVN	   Logistic	   s.r.o.	   Firma	   se	   téměř	   od	   počátku	   existence	   jejího	   areálu	   v	   Hůrách	   potýká	   s	  
problémy	  ohledně	  pozemků	  a	  příjezdové	  komunikace.	  Část	  pozemků	  byla	  firmě	  vyvlastněna	  z	  důvodu	  
plánované	   stavby	   sjezdu	   z	   dálnice	   D3.	   V	   posledních	   měsících	   firma	   prohrála	   další	   spor	   a	   to	   o	  
příjezdovou	  cestu	  k	  areálu.	  Tato	  komunikace	  byla	  dle	  správních	  úřadů	  vystavěna	  načerno	  a	  následná	  
snaha	  o	  dodatečnou	  kolaudaci	  stavby	  (komunikace)	  byla	  neúspěšná.	  Českobudějovický	  správní	  soud	  
zamítl	   žalobu	   jednatele	   firmy	   HVN	   Logistic	   s.r.o.	   Michala	   Hřebíka	   proti	   rozhodnutí	   o	   odstranění	  
stavby.	  Stavba	  musí	  být	  tedy	  odstraněna.	  Tím	  pádem	  jako	  jediná	  příjezdová	  komunikace	  k	  areálu,	  do	  
kterého	  může	  jezdit	  až	  1800	  kamionů	  ročně,	  vede	  před	  zastavěnou	  část	  obce	  Hůry.	  
	  
V	   minulých	   týdnech	   proto	   došlo	   k	   jednání	   mezi	   jednatelem	   firmy	   a	   starostou	   obce	   Hůry	   Jiřím	  
Borovkou,	  kteří	  našli	  uspokojivé	  řešení	  dané	  situace	  pro	  obě	  strany.	  Společně	  se	  dohodli	  na	  stavbě	  
nové	   příjezdové	   komunikace	   vedoucí	  mimo	   zástavbu	   na	   pozemcích	   obce	   Hůry	   v	   délce	   cca	   3	   km	   v	  
hodnotě	   	   cca	   13	  mil.	   Kč	   (investor	   HVN	   Logistic	   s.r.o.).	   „Kompletní	   projektová	   dokumentace	   stavby	  
komunikace	   je	   již	   hotová.	  Nyní	   čekáme	  na	   změnu	  územního	  plánu	   a	   pokud	  půjde	   vše	  podle	  mého	  
očekávání,	   předpokládám,	   že	   v	   lednu	   2016	   by	   se	   mohlo	   začít	   se	   stavebními	   pracemi.“	   upřesnil	  
starosta	  obce	  Hůry	  Jiří	  Borovka.	  
 
 
 
 


